
Kort bestyrelsesmøde d. 7.-4. i Fælleshuset på Provstehøjen.

Afbud fra Jesper og Helle.

1. Trafik og infrastruktur

Per har svaret Harpøth på hans reaktion på oplægget

Planen er godt nok pænt modtaget men lagt i skuffen. Tages frem når stiplanen skal laves.

2. Udtalelse til Kommuneplan

Erik sender Trafikplan 2020 som vores udtalelse. Derudover sendes vores kommentarer til planstrategi 

samt kommentarer til kommuneplan 2017.

3. Vi cykler til arbejde.

Lokalforum vil gerne sponsere nogle medlemskaber til cyklistforbundet til det vindende hold.

4. Generalforsamling

Vi prøver med d. 26. maj på Værftet.  Indtil videre kan man deltage med Corona pas.

Erik prøver at reservere lokale på Værftet, når betingelserne kendes.

Referat Erik


